
Zápis ze zasedáńı KR dne 19. 2. 2015

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomni: Ladislav Láska (LL), Jan Muśılek (JM), Petra Pelikánová (PP), Jana Procházková (JP),
Dávid Štrbka (DŠ)
Hosté: Jana Provazńıková (JPr), Michal Holub (MH), Frantǐsek Illich (FI), Tomáš Pokorný (TP)
Omluveni:

Schváleńı programu

KR se jednomyslně shodla na následuj́ıćım programu:

1. Dopravńı spojeńı ke koleji
2. Půjčovna sportovńıch potřeb
3. St́ıžnosti na zahraničńı studenty
4. Nahráváńı zasedáńı
5. Malováńı a nové kuchyňky
6. Řešeńı konfliktńıch situaćı
7. Prodloužeńı provozńı doby studovny
8. Omezeńı rezervaćı aerobikové mı́stnosti
9. Hlasováńı o usneseńıch

10. Různé
11. Př́ı̌st́ı zasedáńı

1 Dopravńı spojeńı ke koleji

JM informuje KR a vedoućı koleje o jednáńı z 13. 2., které proběhlo na MÚ Praha 7. Jednáńı se
zúčastnili zástupci ubytovaných (JM a PP), KaM UK (pańı Svobodová), FHS UK (doktorka Pětová),
koleje (zástupce vedoućı pan Holub), ROPIDu (pan Procházka – ředitel), MČ Praha 7 a Praha-Troja,
PČR, DPP a daľśıch.1

JM nejprve seznámil shromážděné s plánovanou stavbou budovy FHS UK v areálu kolej́ı, o které
se od pańı doktorky Pětové dozvěděl teprve 11. 2. Protože p̊uvodńı návrh změn by znamenal pouze
krátkodobé řešeńı v horizontu několika měśıc̊u, navrhl se tedy vrátit k variantě okružńı linky Nádraž́ı
Holešovice – Pelc Tyrolka – Nádraž́ı Holešovice. Ředitel ROPIDu souhlaśı s t́ım, že zavádět řešeńı
na několik měśıc̊u nemá smysl a přicháźı s protinávrhem na vybudováńı nové zastávky Pelc Tyrolka
za sjezdem z mostu Barikádńık̊u ve směru Trojská (v mı́stě zaslepeńı ulice Povltavská). Realizace
by byla nákladněǰśı, protože by se musely přerušit stávaj́ıćı inženýrské śıtě, z dlouhodobého hlediska
by se ale jednalo o řešeńı levné na provoz, nebot’ by v této zastávce stavěla linka č. 201 směrem na
Nádraž́ı Holešovice a linka č. 180 směrem na Hradčanskou (skrz tunel Blanka).

JM a PP tento návrh uv́ıtali a sĺıbili jej předat zástupc̊um MFF, př́ıpadně UK, k zasláńı náměstkovi
primátora pro dopravu, panu Doĺınkovi. Jediný, kdo návrh zpochybnil byla pańı Svobodová z tech-
nického útvaru KaM UK, které se zdá dosavadńı spojeńı dostatečné.

Po skončeńı jednáńı se doktorka Pětová na chodbě ostře ohradila proti jednáńı a výrok̊um JM,
kterého obvinila z toho, že si hraje na zástupce UK a rektorátu. JM toto odmı́tá s poukazem na to,
že hned na začátku jednáńı opakovaně zd̊uraznil, že je zástupcem ubytovaných v koleji 17. listopadu.
Pańı doktorka také tvrdila, že FHS už v́ı o termı́nu stavby tři čtvrtě roku. JM se táže, proč jsme o

1V pr̊uběhu prezentace bodu DŠ bez upozorněńı zaṕıná záznamové zař́ızeńı. JM odmı́tá pokračovat v jednáńı,
dokud DŠ záznam neukonč́ı. DŠ se háj́ı, že na zaznamenáváńı pro osobńı účely má právo. Nakonec však záznam
vyṕıná a JM pokračuje v prezentaci bodu.
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tomto nebyli informováni. 26. 1. jsme se na stavbu ptali vedoućı koleje a bylo nám řečeno, že nev́ı
nic o tom, kdy by se mělo zač́ıt stavět. Pańı doktorka Pětová odpověděla, že KaM to oficiálně také
nev́ı a že jsme si to měli zjistit sami.

Pańı doktorka Pětová a pan Holub obviňuj́ı JM z nedostatečného informováńı KaM a UK o našem
návrhu. JM poṕırá že by při jednáńı udělal nějakou chybu a odkazuje se na zápis ze zasedáńı KR, ve
kterém jsme vedoućı koleje o našem záměru informovali a také na informováńı UK na sch̊uzi sociálńı
komise AS UK. Pańı doktorka Pětová nepovažuje to, že jsme informovali sociálńı komisi AS UK za
dostatečné a s JM nesouhlaśı. T́ım diskuse skončila.

JM se v úterý 24. 2. sejde s děkanem MFF a předá mu novou verzi návrhu.

2 Půjčovna sportovńıch potřeb

KR ukazuje JPr krabici s p̊ujčovnou sportovńıch potřeb a navrhuje jej́ı umı́stěńı na vrátnici, kde jej́ı
obsah p̊ujde zap̊ujčit oproti kolejence. JPr souhlaśı s umı́stěńım na vrátnici budovy B. Žádá KR, by
provedla kontrolu stavu a poté p̊ujčovnu na vrátnici umı́stila.

3 St́ıžnosti na zahraničńı studenty

JPr informovala KR, že j́ı dorazilo několik st́ıžnost́ı na kouřeńı (nejen) zahraničńıch student̊u. Jednáńı
s nimi proběhne během př́ı̌st́ıho týdne, za účasti člena KR. Některým budou zřejmě uděleny výstrahy.

4 Nahráváńı zasedáńı

JM předkládá podnět předložený Romanem Ř́ıhou. Ten navrhuje vytvářet audio záznam zasedáńı a
zveřejňovat jej. JM, JP, LL, PP, JPr, MH a FI vyjadřuj́ı sv̊uj nesouhlas. Hlavńım d̊uvodem je zt́ıžeńı
jednáńı, kdy by se zúčastněńı v́ıce než na řešeńı problémů soustředili na opatrné formulace.

Vzhledem k tomu, že KR často diskutuje nad zápisem, DŠ si mysĺı, že nahráváńı zasedáńı pro
vlastńı potřebu je vhodné. Ostatńı nesouhlaśı. LL neńı principiálně proti nahráváńı, ale nevěř́ı tomu,
že záznam z̊ustane soukromým materiálem a bude po vytvořeńı zápisu zlikvidován. Nav́ıc by i záznam
pro soukromou potřebu značně zt́ıžil jednáńı s vedoućı koleje.

5 Malováńı a nové kuchyňky

JPr informuje o tom, že se na dobu letńıch prázdnin chystá malováńı a instalace nových kuchyněk na
polovině patra. V úvahu přicháźı 13. a 17. patro. JPr žádá KR o doporučeńı konkrétńıho umı́stěńı.
KR oslov́ı ubytované studenty a pokuśı se vybrat cestu nejmenš́ıho odporu.

6 Řešeńı konfliktńıch situaćı

DŠ chce projednat za př́ıtomnosti JPr své body, ke kterým neposlal včas podkladové materiály. JM
vznáš́ı připomı́ku podle čl. 2, odst. 2 Jednaćıho řádu kolejńıch rad a s projednáńım nesouhlaśı. PP a
LL se táž́ı DŠ, jestli má nějaký skutečně d̊uležitý bod, který chce s vedoućı projednat. DŠ tvrd́ı, že
ano. Hlasuje se o projednáńı jeho bodu:

Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 4 – 1 – 0

DŠ prezentuje sv̊uj bod. Uvád́ı, že za některé z předchoźıch KR prý existovala tichá dohoda
s bývalou vedoućı koleje, že hlas KR je při řešeńı konfliktńıch situaćı rozhoduj́ıćı. JPr o ničem
takovém nev́ı. JPr informuje o tom, jak standardně prob́ıhá řešeńı konflikt̊u – pozváńım na kobereček,
výstrahou, př́ıpadně vystěhováńım. Udělováńı výstrahy a návrh na ukončováńı ubytovaćı smlouvy je
v kompetenci vedoućı koleje. Jednotlivé př́ıpady se ale řeš́ı individuálně ve spolupráci s KR.
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7 Prodloužeńı provozńı doby studovny

JP by chtěla prodloužit provozńı dobu studovny přes p̊ulnoc. KR souhlaśı a vypracuje úpravu řádu
mı́stnosti. Dále se JP neĺıb́ı, že studenti neukĺızej́ı své učeńı, když odcházej́ı na deľśı dobu pryč. JM
uvád́ı, že toto už je v řádu ošetřeno, studenti to jen nedodržuj́ı. Pokud je st̊ul obsazen a nikdo u něj
nesed́ı, je v pořádku věci sebrat a uložit stranou.

8 Omezeńı rezervaćı aerobikové mı́stnosti

JP dostala podnět, aby KR omezila počet hodin, na které si může jeden ubytovaný rezervovat ae-
robikovou mı́stnost. JM a PP si mysĺı, že JP řeš́ı neexistuj́ıćı problém. V současnosti jsou přesně tři
skupiny, které maj́ı v aerobicové mı́stnosti rezervaci. Pokud by poptávka převyšovala nab́ıdku, dalo
by se o nějakém omezeńı jednat, zat́ım to ale považuj́ı za zbytečné.

K většině cvičeńı, které jsou v aerobikové mı́stnosti rezervovány se dá bez problému přidat, protože
nezab́ıraj́ı celou mı́stnost. Pokud tedy chce někdo cvičit v době, na kterou je aerobiková mı́stnost
rezervována, neńı d̊uvod proč by nemohl přij́ıt – už v současnosti se tak často děje. V př́ıpadě, že
by byly činnosti nekompatibilńı nebo byla překročena kapacita mı́stnosti má přednost ten, kdo má
mı́stnost rezervovánu.2

9 Hlasováńı o usneseńıch

DŠ prezentuje následuj́ıćı:
”
V rámci väčšej transparentnosti a otvorenosti navrhujem uvádzat’ pri ve-

rejných hlasovaniach o uzneseniach KR v zápisnici menovité výsledky hlasovania. KR je tvorená pia-
timi zástupcami ubytovaných, preto toto opatrenie nemá žiadny dosah na náročnost’ tvorby zápisnice,
ale spôsob́ı väčšiu dôveryhodnost’ KR.“

DŠ navrhuje usneseńı 2015/4: Kolejná rada bude uvádzat’ v zápisnici pri verejných hlasovaniach
o uzneseniach menovité výsledky hlasovania s výnimkou jednomysel’ného hlasovania.

Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 3 – 0 – 2

10 Různé

1. JPr informuje KR o plánu na zř́ızeńı nových jednol̊užkových pokoj̊u na 6. patře budovy A. V
současnosti jsou jednol̊užkové pokoje A601 až A606, kolej plánuje tento počet rozš́ı̌rit o daľśıch
šest. LL navrhuje zř́ıdit pokoje na opačné straně budovy, aby si studenti mohli popř́ıpadě
vyb́ırat mezi východńımi a západńımi pokoji.

2. KR jednomysleně podpořila návrh na zř́ızeńı venkovných bradel na pozemku koleje. JM navr-
huje zaplatit materiál na bradla z prostředk̊u koleje. JPr tento návrh zváž́ı.

3. JM vyzývá př́ıpadného správce kolárny B8, existuje-li, aby se mu co nejdř́ıve ozval. Pokud se ne-
ozve do konce února, budeme předpokládat, že kolárna B8 žádného správce nemá a jmenujeme
nového.

4. JP navrhuje přesun nástěnky KR na budově A bĺıže k výtah̊um. Diskutuje se o r̊uzných
umı́stěńıch. KR v obecnosti souhlaśı, ale konkrétńı umı́stěńı zat́ım nezvolila.

5. TP navrhuje umı́stěńı tabule na fixy do Malé klubovny. KR souhlaśı a navrhne vedoućı vhodnou
tabuli.

2Viz řád aerobicové mı́stnosti na http://listopad.koleje.cuni.cz/dokumenty
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6. TP informuje o opotřebeńı gumových roh̊u na schodǐst́ıch. KR tuto informaci bere na vědomı́
a předá ji vedoućı, aby se na ně myslelo při daľśı rekonstrukci schodǐstě.

11 Př́ı̌st́ı zasedáńı

Datum př́ı̌st́ıho zasedáńı se předběžně dohodlo na čtvrtek 26. 3. 2015 od 8:00.
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